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INTERPELACJA

Zwracam się z prośbą o przeanalizowanie możliwości ptzyporządkowania

ul. Krasickiego do ruchu jednokieruŃowego. Mieszkńcy tej ulicy bardzo skarżą się na duży

ruch samochodów z obu stron ulicy oraz złe parkowanie. Pragnę nadmienić, iz ulice

równoległe do Krasickiego tj. Btzozowa, Jasna, Lipowa umożliwiaja ruch jednokierunkowy,

który powoduje bezpieczeństwo zarówno dla kierujących jak i pieszych.
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